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VÄSTRA FRÖLUNDA KONSTÅKNINGSKLUBB 

PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE 

 

Datum: 2022-10-24 kl. 18:30-21.00 

Plats:  VFKK kansli samt digitalt via Zoom 

Närvarande:     

Dan Strömberg (DS) 
Erika Ejnarsson (EE) 
Jenny Nihlen (JN) 
Camilla Ekstrand (CE) 
Tereza Lundberg (TL) 
Ulla Zetterquist (UZ) 
Karin Sundell (KS) 
Lan Le (LL) 
Samantha Theerawat (ST) 
 
Frånvarande: 
Jessica Brant Johansson (JBJ) 
 
Adjungerad: Inger (deltog under senare delen av mötet) 
  

  

1) Välkomna och dagordningens godkännande 

 

2) Beslut om protokollskrivare och justerare. 

Protokoll: CE, justerare: JN 

 

3) Föregående mötesprotokoll  

Inga synpunkter. Protokollet fastställdes. 

  

4) Korta rapporter 

Jenny Honkkila har anställts som tränare och kommer främst att arbeta torsdagar, men 

kommer även att vara tillgänglig andra dagar och tider vid behov.  

 

VFKK Stjärnan är avklarad och förutom musikkrångel fungerade allt väl. Under slutet av dag 

två hade några åkare (främst från VFKK) fel musik inlagd I systemet vilket gjorde att tid fick 

läggas på att korrigera så att åkaren kunde fullfölja sina program. Felsökning behöver ske för 

att förhindra upprepning vid kommande tävling. Enligt Lan hör manga föräldrar av sig med 

frågor angående musik vilket tyder på att förtydligande rutin behöver tas fram.  

 

Ny bokningsrutin har införts för hallbokningar. I nuläget verkar man bara kunna se klubbens 

egna tider. Ibland hade det varit värdefullt att även se andra klubbars tider för att bättre 
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kunna samarbeta. Även ansökan av kommunala bidrag har ändrats och infoträff har hållits. 

Jenny håller koll på bidragssystemen. 

 

5) Nycklar, emailadresser, behörigheter, m.m. 

Alla i styrelsen ska få tillgång till styrelsemailen. Karin ordnar behörigheter till alla.  

 
6) Fördelning av arbetsuppgifter inom styrelsen  

Frågan diskuteras gällande fördelning av uppdrag men ytterligare beslut fattas inte vid 

mötet. Frågan kring skridskoskolan är fortfarande inte löst.  

 

7) Schema 

Det är svårt att få till fysträningen på ett bra sätt pga. att bra lokaler saknas i anslutning till 

ishallarna.  Den enda dag klubben har tillgång till Frölundaborgs motionshall är fredagar. 

Med tanke på att enbart elitåkarna har istid på fredagar behöver övriga åkare komma in till 

Frölundaborg enbart för fys denna dag, vilket gör att knappt 30 % av åkarna kommer till 

träningen. Tiderna har därför justerats för flera grupper som nu fått fysträning på torsdagar 

istället. Det framkommer att nyare åkare i klubben kanske inte vet vad fysträning innebär 

och därför kanske i större grad hoppar över detta pass. Karin ska ta frame en 

informationstext till hemsidan. Tränarna har tittat på en lösning kring att lösa 

fredagsträningarna framöver, men detta förslag behöver fortsätta utredas.  

 

8) Koreografi 

När en åkare vill boka in koreografi på annan grupps istid behöver ansvarig tränare tillfrågas 

och godkänna detta. Detta för att det inte ska bli för trångt på isen för övriga åkare. 

Avgifterna för koreografi behöver ses över då klubben i nuläget går minus på detta, det är 

också oklart om avgifterna är tydliga. När åkare bokar koreografitid behöver tränaren 

meddela Inger som sedan fakturerar åkaren om träning sker på annan grupps istid.   

 
9) Gruppansvarig tränare 

Önskemål finns om tydliggöra vilken som är ansvarig tränare för respektive grupp. Förslag 

skickas till MA/MB som får återkomma med synpunkter.  

 

10) Avgifter 

Pga. förväntat tuffare ekonomiskt klimat behöver klubbens avgifter ses över. Flera av 

klubbens åkare reser på tävlingar långt utanför Göteborg i nuläget. Detta innebär kostnader 

då tränaren får ersättning för att medfölja. Klubben har i nuläget sju åkare i elitserien. Under 

konståkningsåret är det sex serietävlingar, sedan ev. SM och elitseriefinal. Även fyra 

landslagsläger under året. Klubben behöver göra fler aktiviteter som drar in pengar. Även 

ökade kostnad för tester kommer att ge positivt tillskott. Svårare ekonomi väntas framöver 

vilket gör att kommande intäkter är osäkra. Förslag om att avgift höjs från 200kr till 500 kr 

när tävlingen är utanför Gbgs konståkningsförbund. Kostnaden är per dag. Frågan kring 

subventioner av elitåkare diskuteras, men beslut kan ej fattas idag utan bordlägges. Beslut 

fattas om att sätta in ett extra styrelsemöte för att besluta om avgifter framöver.  
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11) Övrigt 

Inger drar historik kring styrelsearbete. Tidigare styrelser la ner mycket tid på 

styrelsearbete. Styrelsen behöver styra upp aktiviteter, sedan behöver föräldrar bidra 

med arbete. Styrelsen behöver fundera över hur arbetet ska organiseras på bästa sätt 

framåt.  

 

12) Nästa möte (dag, tid och plats) 

Extrainsatt styrelsemöte hålls nästa måndag 31/10 i VFKK s kansli i Frölundaborg.  

 

 

Vid protokollet: 

   

Camilla Ekstrand                    

 

 

Justeras:       
 

      

 

Dan Strömberg, ordförande  Jenny Nihlén, justerare          


